

## Session Program

7–11 Jul 2025



**11th International Conference "Distributed Computing and Grid Technologies in Science and Education" (GRID'2025)**

***Round Table on Information and Analytical Platforms***

Friday 11 July

11:00

Round Table on Information and Analytical Platforms

Session | Location: Room 420

11:00–11:15 Solder Alloys Data Mining for Materials Research

Speaker  
Maria Khvostova

11:15–11:30  
Methods of transformation of information signals for solving problems of crisis situation assessment

Speaker  
Mikhail Ulizko

11:30–11:45  
Management of Text Data Processing by Scientific Fields using Large Language Models (LLMs)

Speaker  
Mr Mikhail Andreev

11:45–12:00  
Программный комплекс для автоматизированного сбора и систематизации научных публикаций

Speaker  
Andrey Kondratyev

12:00–12:15  
Сравнительный анализ и оценка согласованности методов интеграции семантических представлений текстов

Speaker  
Анна Ильина

12:15–12:30  
Интеллектуальный анализ патентных материалов на примере квантовой и интеллектуальной робототехники

Speaker  
Дарья Зрелова

12:30

13:30

Round Table on Information and Analytical Platforms

Session | Location: Room 420

13:30–13:45 Architecture, analysis and design of the adaptive multi-agent intelligent system

Speaker  
Elena Nurmatova

13:45–14:00 DocMS: Document Management Service on SciDocsCloud Platform

Speaker  
Иван Соколов

14:00–14:15  
Применение распределённого интеллекта в управлении производственными системами

Speaker  
Александр Николаевич Салов

14:15–14:30

**Системный подход к разработке обучающей среды в инженерии искусственного интеллекта**

**Speaker**

Anna Milovidova

14:30–14:45

**Digital Birth Certificate of a child protection as a against illegal removal of children abroad**

**Speaker**

Alexander Shchegolev

15:00